
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 35 

 

 

      P R O T O K Ó Ł   Nr  XII.2011 

              obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

ul. Dunina 24 

dnia  09 listopada 2011 roku 

  

 

           Obrady XII Sesji Rady Gminy Ustka VI kadencji (2010 -2014) 
otworzył o godz. 10 00 Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
Ustka.  
Po powitaniu radnych, sołtysów,  zaproszonych gości, w tym radnych 
Powiatowych, Panią Wójt  i  pracowników Urzędu  Gminy stwierdził, iŜ 
zgodnie z listą obecności   w posiedzeniu uczestniczy  15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum 
uprawniaj ące Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej 
wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński   
zaproponował następujące zmiany tj: 
 
 
Zmiana I 
 
� w pkt 4 – Podjęcie uchwał w sprawie, wprowadza się: 
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• p.pkt 15) w brzmieniu: „ upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do 

reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzkim Sądem 
Administracyjnym w Gdańsku”. 

 
 

 
Zmiana II  

 
• wprowadza się p.pkt 16) w brzmieniu: „kierunków działania Wójta Gminy 

Ustka” 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi                  
i wnioski do zaproponowanej zmiany w porządku obrad. 

 
 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie kolejne zmiany w porządku obrad: 
 
 
 
Zmiana I 
 
� w pkt 4 – Podjęcie uchwał w sprawie, wprowadza się: 

 
• p.pkt 15) w brzmieniu: „ upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do 

reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzkim Sądem 
Administracyjnym w Gdańsku”. 

 
 

Głosowało  - 15 
  
Za   - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła w/w 
zmianę do porz ądku obrad. 
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Zmiana II  
 

• wprowadza się p.pkt 16) w brzmieniu: „kierunków działania Wójta Gminy 
Ustka” 

 
 

Głosowało  - 15 
  
Za   - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła w/w 
zmianę do porz ądku obrad. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad                              
z uwzględnieniem w/w zmian. 

 
Rada Gminy przyj ęła nast ępuj ący porz ądek obrad. 

 
 

Porządek obrad: 
 

 
1. Sprawy regulaminowe: 
           a/ otwarcie sesji 
        b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
        c/ przedstawienie porządku obrad 
        d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
 
3. Interpelacje i zapytania. 

 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) zmian w budŜecie gminy Ustka na 2011 rok, 
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2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2011 
– 2024, 

 
3) upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do zawierania porozumień                    

z innymi gminami, dotyczącymi powierzenia do wykonywania zadań 
publicznych z zakresu pomocy społecznej, 

 
4) wydania gazety gminnej pt. „Wieści Gminne”, 

 
5) podatku od nieruchomości, zwolnień od tego podatku na 2012 rok, 

 
6) zmiany uchwały Rady Gminy Ustka z dnia 29 listopada 2005 roku (Nr 

XXX/318/2005)       w sprawie wzorów informacji oraz deklaracji do 
celów podatku od nieruchomości, 

 
7) określenia rocznych stawek podatku od środków transportowych na 

2012 rok, 
 

8) obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy na 2012 rok, 

 
9) ustalenie stawek opłaty uzdrowiskowej w Gminie Ustka, terminu 

płatności oraz sposobu jej poboru, 
 

10) ustalenia stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatności 
oraz sposobu jej poboru, 

 
11) opłaty targowej, 

 
12) wprowadzenia i ustalenia opłaty od posiadania psów na 2012 rok oraz 

poboru tej opłaty    w drodze inkasa, 
 

13) upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania Rady Gminy 
Ustka przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku, 

 
14) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka. 

 
15) upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania Rady Gminy 

Ustka  przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku, 
 

16) kierunków działania Wójta Gminy Ustka. 
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5. Analiza oświadczeń majątkowych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie obrad. 

 

 
    

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia dzisiejszego nie 
wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji.  Protokół był do 
wglądu w Biurze Rady – czy ze strony Radnych są uwagi do protokołu? 

 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie : 

 
 

Protokół Nr XI.2011  Sesji Rady Gminy Ustka odbytej 
w  dniu 30 września 2011 roku 

 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Protokół Nr XI.2011 z dnia  30 wrze śnia 2011 roku. 
 

 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 
informuję, Ŝe  Pani Wójt została odznaczona medalem, który został 
przyznany na wniosek Wiceministra Edukacji Narodowej Podsekretarza 
Stanu. Wobec powyŜszego przekazuję medal Pani Wójt. Następnie pan 
Przewodniczący Rady złoŜył Pani Wójt Ŝyczenia i  gratulacje, a następnie 
odczytał list gratulacyjny Ministra Edukacji Narodowej.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- podziękowała za Ŝyczenia i gratulacje, kierując je równieŜ do  wszystkich 
Dyrektorów, których  jest to zasługą i dzięki pracy których Wójt tak 
wysoko została oceniona.  
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- informuję równieŜ, iŜ w uznaniu zasług dla rozwoju turystyki Pani Wójt 
otrzymała Odznakę Honorową „Za zasługi dla turystyki” przyznaną przez 
Ministerstwo Sportu i Turystyki.  
 
 
W imieniu Ministra Sportu i Turystyki wręczenia Odznaki Honorowej- 
Medalu „Za zasługi dla turystyki” dokonał Pan /*/ – Wiceprezes Polskiej 
Izby Turystyki, Kierownik Centrum Szkoleniowo – Wypoczynkowego 
„Energetyk” Ustka – Rowy. 
 
 
Pan Wiceprezes Polskiej Izby Turystyki poinformował, iŜ jest to 
najwyŜsze wyróŜnienie w kraju z zakresu Turystyki. Na terenie 
Województwa Pomorskiego medalem tym zostało odznaczonych tylko              
5 osób w tym Pani Wójt Anna Sobczuk – Jodłowska. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- za pośrednictwem Pana Wiceprezesa  składam podziękowanie i mam 
nadzieję, Ŝe godnie będę dalej realizowała  zadania z zakresu turystyki,                       
a jest jeszcze bardzo duŜo do zrobienia w tej dziedzinie. Chciałabym, by 
Gmina rozwijała się turystycznie i była pierwszą nie tylko                                 
w województwie, ale i  w kraju. 
 
 
 
  

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym. 
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 Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 - przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 30 września 2011 roku do 04 
listopada 2011 roku 

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
 Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się                        

z zapytaniem, czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
 
 

Wobec braku pyta ń Przewodnicz ący Rady Gminy stwierdził, i Ŝ 
Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę sprawozdanie Wójta               
z działalno ści  w okresie mi ędzysesyjnym. 
 
 
 

 
Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 

 
 
 

Interpelacje i zapytania zgłosili: 
 
 

Radna Danuta Kaleta 
1) – mieszkańcy interweniują, Ŝe na  ul. G.Roweckiego nasypywana jest 

warstwa ziemi ok. 4 m i  podnoszony jest  teren. 
 
2) - chciałabym zobaczyć plany na borowiny. Dlaczego mi i Pani sołtys 

ich nie udostępniono. Niektórzy mieszkańcy chcą dowiedzieć się co jest 
planowane na tym  terenie. Wg informacji w innych samorządach plany 
są udostępniane. Na jakiej podstawie plany w Gminie są tajne?  

 
3) – sprawa wewnętrznych ulic na Osiedlu Przewłoka. Czy Gmina 

planuje kiedykolwiek przejąć ulice wewnętrzne?. Mieszkańcy tych ulic  
płacą podatki tak samo jak inni mieszkańcy, którzy ich nie mają. Czy 
mogą liczyć, Ŝe Gmina wykona ulice wewnętrzne tak jak innym 
mieszkańcom? 



 8 

 
 
 
 

Bogumiła Juszczyńska Sołtys wsi Wodnica 
- proszę o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych . Przy skręcie               
z drogi wojewódzkiej do Wodnicy jest zaniŜenie terenu, co stwarza 
niebezpieczeństwo dla poruszających się samochodów. 

 
 
 
Wanda Pryca Sołtys wsi Przewłoka 
- dlaczego wszystkie wnioski z zebrań wiejskich i rady soleckiej                     
sołectwa Przewłoka nie są ujęte w Plan Odnowy Miejscowości? Ostatnio 
było ok. 17 wniosków. Natomiast sołectwo Wytowno, które ma taki sam 
wniosek jak nasze sołectwo ma uchwałę Planu Odnowy, a my nie. 
Dlaczego jesteśmy  traktowani inaczej, niŜ inne miejscowości. Proszę Radę 
i Panią Wójt, o zajęcie się  naszą  sprawą.. 
 
 
 
Jadwiga Fudala Sołtys wsi Rowy 
– proszę o dodatkową tablicę informacyjną przy przystanku PKS                     
w  miejscowości Rowy. 
 
   

 
Anna Turowska Sołtys wsi Machowino 
- podjąć działania w zakresie naprawy pobocza i odcinka drogi od młyna. 
 
 
 
Radna Jolanta Kostka 
- jakie są plany  dotyczące przejętego budynku po szkole w Pęplinie? 
MoŜna by było zorganizować Przedszkola w tym budynku. 
 
 
 
Wobec braku dalszych interpelacji, Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął pkt. 3 porządku obrad. 
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Ad. 4.  Podj ęcie uchwał w sprawie:   
 
 
 

  
- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie gminy Ustka na 
2011 rok, 

 
 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rady, który  
zaopiniowano pozytywnie. 
 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni              
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 
 

 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.113.2011 stanowi ącą zał. Nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2011 - 2024,  
 

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni             
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów   
podj ęła Uchwał ę Nr XII.114.2011  stanowi ącą zał. Nr 6 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie  upowa Ŝnienia Wójta Gminy Ustka 
do zawierania porozumie ń z innymi gminami, dotycz ącymi 
powierzenia do wykonywania zada ń publicznych z zakresu 
pomocy społecznej, 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni             
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.115.2011 stanow iącą załącznik Nr 7                         
do niniejszego protokołu. 

 

 

 
- projekt uchwały w sprawie wydania gazety gminnej pt. 
„Wie ści Gminne”, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni               
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.116.2011 stanowi ącą załącznik Nr 8                      
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomo ści, 
zwolnie ń od tego podatku na 2012 rok, 
 
 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni               
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów  
podj ęła Uchwał ę Nr XII.117.2011 stanowi ącą załącznik  Nr 9                      
do niniejszego protokołu. 
 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gmi ny 
Ustka z dnia 29 listopada 2005 roku (NR XXX/318/200 5)                   
w sprawie wzorów informacji oraz deklaracji do celó w podatku 
od nieruchomo ści, 
 

 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.1118.2011 stanowi ącą załącznik Nr 10                      
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia rocznych stawek 
podatku od środków transportowych na 2012 rok, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.1119.2011 stanowi ącą załącznik Nr 11                      
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie obni Ŝenia średniej ceny skupu 
Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku r olnego 
na obszarze gminy na 2012 rok, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie.  
 
 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                 
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  1 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów  
podj ęła Uchwał ę Nr XII.120.2011 stanowi ącą załącznik Nr 12                      
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty  
uzdrowiskowej w Gminie Ustka, terminu płatno ści oraz 
sposobu jej poboru, 

 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.121.2011 stanowi ącą załącznik Nr 13                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty  
miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatno ści oraz sposobu jej 
poboru, 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.122.2011 stanowi ącą załącznik Nr 14                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie opłaty targowej, 
 

 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów  
podj ęła Uchwał ę Nr XII.123.2011 stanowi ącą załącznik Nr 15                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie wprowadzenia i ustalenia opłaty od 
posiadania psów na 2012 rok oraz poboru tej opłaty                   
w drodze inkasa, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 14 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów  
podj ęła Uchwał ę Nr XII.124.2011 stanowi ącą załącznik Nr 16                    
do niniejszego protokołu. 

 
 

 
 
- projekt uchwały w sprawie upowa Ŝnienia Wójta Gminy Ustka 
do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym w Gda ńsku, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.125.2011 stanowi ącą załącznik Nr 17                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dz iałalno ść 
Wójta Gminy Ustka, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. Następnie Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów  
podj ęła Uchwał ę Nr XII.126.2011 stanowi ącą załącznik Nr 18                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie upowa Ŝnienia Wójta Gminy Ustka 
do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym w Gda ńsku, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. Natomiast sołtysi dziś otrzymali projekt uchwały. Projekt 
uchwały został wprowadzony do porządku obrad zgodnie z procedurą  - 
większością głosów. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.127.2011 stanowi ącą załącznik Nr 19                    
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie kierunków działania Wójta  Gminy 
Ustka, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. Tak jak poprzednia uchwała została wprowadzona do 
porządku obrad zgodnie z procedurą  - większością głosów. Sołtysi 
równieŜ dziś ja otrzymali. Ponadto temat ten był omawiany na spotkaniu z 
sołtysami.  Proszę  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie 
treści uchwały. 
 
 
 
Wacław Laskowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- odczytał treść uchwały. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- otworzył dyskusję w w/w temacie, a następnie oddał głos Pani Wójt. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- odczytała uzasadnienie  do uchwały. Stoję na stanowisku, Ŝe  naleŜy              
w kaŜdym momencie rozmawiać. Chciałabym, by uchwała miała taki 
wymiar, by moŜna było prowadzić negocjacje i zaniechania działań miasta 
Ustka, które dąŜy do poszerzenia granic celem polepszenia sytuacji 
majątkowej swojej jednostki. Cały czas miasto mówi tylko   o profitach, 
które moŜna pozyskać z podatku od nieruchomości, ze sprzedaŜy terenów, 
które są własnością gminy. Nikt nie mówi  o inwestycjach  i obciąŜeniach 
jakie niosą  za sobą te tereny. Ja wychodzę z załoŜenia, Ŝe zawsze lepiej 
rządzić się tym co się ma w małej jednostce i liczyć na realizację  
inwestycji, niŜ być „ogonkiem” na końcu  jednostki, która  decyduje za 
naszych mieszkańców  i próbuje przejąć tereny.   
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Radna Jolanta Kostka 
- mieszkańcy Wodnicy są przeciwko przyłączeniu Wodnicy do Ustki. 
Po dyskusji radni zaproponowali zamianę wyrazów w zakresie                            
§ 1 pkt 1  tj.: wyraz „grabieŜy” zastąpić wyrazem „przejęciu” 
 
 
 
Wacław Laskowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy  
- spieramy się o jedno słowo, które niewiele zmienia. Uchwała jest jak 
najbardziej trafna i stanowisko nasze jest słuszne. .Natomiast co innego 
mnie martwi. Wczytując się w uzasadnienie projektu uchwały, który 
uzyskał opinię prawną,  miasto ma jeden cel – polepszenie swojej kondycji 
finansowej poprzez przejęcie terenów ma dojść do polepszenia wpływów   
z tytułu podatków i i opłat do miasta. O tym się konkretnie mówi                       
i o niczym więcej. Na podstawie tego martwi mnie co innego.  Martwią 
mnie głosy, które moŜna wyczytać z protokołów  posiedzeń rady sołeckiej 
sołectwa Przewłoka. Z protokołów tych wynika jasno i wyraźnie,  Ŝe jeŜeli 
Rada Gminy na podstawie projektu budŜetu złoŜonego przez Panią Wójt  
nie przychyli się do znaczących inwestycji - realizacji 16 wniosków, to 
rada solecka sołectwa Przewłoka będzie rozwaŜała być moŜe  
przychylność do wniosku Rady Miasta, w którym nie ma ani słowa o tym, 
Ŝe  chcą wyjść z czymkolwiek do mieszkańców.  Mówi się tylko o tym, Ŝe 
cyt. „chcemy wasze podatki”. Natomiast rada sołecka sołectwa Przewłoka  
nie patrząc na to, Ŝe  gmina Ustka na przestrzeni  ostatnich lat poczyniła 
milionowe inwestycje. Na obecnym etapie równieŜ prowadzone są 
inwestycje. Plan na najbliŜszy rok jest równieŜ ciekawy, poniewaŜ ciągle 
inwestujemy w sołectwo. Mimo tego rada sołecka mówi, Ŝe jak nam Wójt 
czegoś nie zrobi, to my  moŜe  przejdziemy. Być moŜe to jest sposób 
Państwo sołtysi. SzantaŜujmy wszyscy. To co wyczytujemy  z protokołów 
z zebrań rady sołeckiej sołectwa Przewłoka , to jest jawna kpina                       
z demokracji, którą wspólnie  tworzymy.  
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Panie Przewodniczący ludzie mają głos, czy to się Panu podoba czy nie. 
Jako radna muszę reprezentować i radną i mieszkańców  na osiedlu. 
Cieszę się, Ŝe Państwo zauwaŜyli, Ŝe z osiedla  moŜna „wyciągnąć jakieś” 
pieniądze i się „wyciąga”. Jak do tej pory przez 20 lat było niemoŜliwe, by 
powstała droga do morza. Zebraliśmy 300 podpisów popierających to 
zadanie. Proszę nam nie insynuować, Ŝe my moŜemy być niezadowoleni   
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z dotychczasowych działań. Staję w obronie  rady sołeckiej i ludzi na tym 
osiedlu. Przypominam całej Radzie, Ŝe to co nam wytykacie ok. 5 mln zł , 
to było zebrane podatków za 4 lata kadencji, a gdzie jest 20 lat? Teraz 
robicie larum, bo myślicie, ze ludzie mogą gdzieś przejść. Ja nie jestem za 
tym, aby przejść do miasta, poniewaŜ widzę korzyści: moŜe powstać 
świetlica, moŜe być fundusz sołecki. Ja chcę to ludziom uzmysłowić, ale 
proszę nas nie szantaŜować. Na całym świecie jak się prowadzi negocjacje 
, to Państwo wiecie, Ŝe negocjacje polegają na tym, Ŝe ktoś coś proponuje  
i uzyskuje się kompromis. Taki był cel rady sołeckiej i innych . My 
chcemy usiąść do stołu i rozmawiać. Rada sołecka wysłała pismo do Pani 
Wójt i do Rady, aby się spotkać. My nie chcemy zamykać się we własnym 
kręgu. My chcemy usiąść i porozmawiać, by później przekonać ludzi. 
Dzisiaj cała rada sołecka spotyka się z Panią Wójt. My płacimy podatki              
i cieszę się, Ŝe Państwo to zauwaŜyli. Niektórzy mieszkańcy osiedla 
Przewłoka ponoszą kary,  poniewaŜ muszą dodatkową płacić  za ulice,             
a inni mają gminne ulice i za nie płacą. Musi dojść do rozmowy. Co będzie 
jeŜeli miasto zaproponuje mieszkańcom, Ŝe przejmie ulice. My chcemy się 
spotkać  i rozmawiać. NaleŜy traktować wszystkich równo. Byłam 
pierwszą inicjatorką , by na wsiach, gdzie ludzie mieszkają od    30 lat, by 
mieli ulice asfaltowe, bo to się im naleŜy.  Nie tylko Rowy się liczą trzeba 
rozmawiać. Jako rada sołecka my reprezentujemy ludzi  i chcemy się 
spotkać z Radą Gminy.  Proszę zorganizować specjalne spotkanie Rady 
Gminy z radą sołecką Przewłoka, by usiąść, rozmawiać  i negocjować.   
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- czy Pani sołtys przesłała pismo do Rady , jak twierdzi radna? 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
-  pismo, które dotarło do Pana Przewodniczącego było kierowane do Pani 
Wójt, Ŝe rada sołecka chce się spotkać w gabinecie Pani Wójt                      
z radnymi i Panią Wójt. 
 
 
Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 
-  moŜe odczytam  treść pisma otrzymanego od Pani Wójt, która nie 
chciała z nami (radą sołecką) rozmawiać. Ja uwaŜam, Ŝe powinno być 
takie spotkanie. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- jestem umówiona na dzisiaj z rada sołecką sołectwa Przewłoka. Nigdy 
nie odmawiałam spotkania. Pismo z prośbą o spotkanie kierowane było do 
mnie, nie było zaproszenia dla Rady. 
 
 
Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 
- to nie o to chodzi. Nie chodzi o sprawę Pana /*/. Odczytam pismo                 
tj. „Odpowiadając na Państwa  pismo z dnia 8 października 2011 roku               
w sprawie wyznaczenia w trybie pilnym terminu spotkania dotyczącego 
rozpoczęcia  konsultacji społecznych w temacie  próby powiększenia 
miejscowości Ustka, informuję, Ŝe Państwa pismo zostało przekazane do 
Rady Gminy Ustka  w celu podjęcia stanowiska na najbliŜszej sesji. 
Konsultacje społeczne zostaną  przeprowadzone po podjęciu stanowiska 
przez Radę Gminy w przedmiotowej sprawie, na zasadach opisanych w 
Ustawie z dnia  8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (podana jest 
podstawa prawna) oraz rozporządzeniu Rady Ministrów w sprawie trybu 
postępowania przy składaniu wniosków dot. łączenia, dzielenia, znoszenia 
i ustalania granic gmin”. W tym momencie my czujemy się pokrzywdzeni, 
poniewaŜ uwaŜamy, tak jak radna Kaleta powiedziała, Ŝe Pani Wójt 
powinna się spotkać z radami sołeckimi. Tak jak my to 
zaproponowaliśmy.  UwaŜam, Ŝe to co my zrobiliśmy nie jest zakazane. 
Myśmy  nic nie zrobili, Ŝadnego „sabotaŜu”, my chcieliśmy tylko 
rozmawiać i się spotkać, a nas się wytyka „palcami”. JuŜ wcześniej 
zebraliśmy 300 podpisów i  prosiliśmy o drogę do morza. Ja teŜ brałam          
w tym udział. Trzy lata wcześniej chodziliśmy do Pani Wójt i prosiliśmy               
o drogę do morza. Na osiedlu Przewłoka teŜ jest turystyka.  Jak nie będzie 
drogi do morza, to  turystyka „umrze”. Przez 20 lat przyjeŜdŜający turyści 
mówią, Ŝe mamy „fajnie” i pięknie, ale nie mamy drogi do morza. 
Turystów nie stać, by sobie przyjeŜdŜać z Promenady. Mamy problem i ja 
swoich turystów woŜę za darmo. Ja i wszyscy mieszkańcy osiedla 
wynajmujący kwatery  uwaŜamy, Ŝe musi być droga do morza, bo inaczej 
my „umieramy”.  W związku   z powyŜszym  stosujemy róŜne metody, by 
dojść do celu. Taka jest jedyna prawda. 
 

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- w uzasadnieniu uchwały jest odpowiedź na pismo jakie mamy 
stanowisko w sprawie . Jako Rada nie zgadzamy się  na metody miasta 
Ustka  w zakresie poszerzanie granic. Uchwała tą upowaŜniamy Panią 
Wójt kierunku działania.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- chciałam się odnieść do słowa  uŜytego przez Panią sołtys „sabotaŜ”. Ja 
poczułam, Ŝe rada sołecka, sołtys i radna Przewłoki  dokonali „sabotaŜu”. 
Proszę państwa, jeŜeli jesteście  sołtysami, to macie obowiązek znać statut, 
który zobowiązuje Was do pracy na rzecz własnego sołectwa, gdyŜ                      
w sołectwie rządzi sołtys. Sołtys ma organ pomocniczy jakim  jest rada 
sołecka  i wszelkie działania sołtysa mają się zamknąć w granicach 
swojego sołectwa, a nie „produkować” oświadczenia  wciągając innych 
sołtysów,  rady sołeckie i radnych  bez mojej wiedzy, bez konsultacji ze 
mną. To, co dzieje się na dzień dzisiejszy, to jest  „absurd”.  Pani sołtys 
otrzymała juŜ jedno pisemne upomnienie, by nie łamać przepisów prawa. 
Teraz  w obecności wszystkich z wnioskiem o wpis do protokołu wzywam 
Panią sołtys po raz drugi „do zaniechania działań  na szkodę własnego 
sołectwa”,   z którego ja teŜ pochodzę.   
Natomiast sprawa zaproszenia radnych to cytuję „Bardzo prosimy                    
o spotkanie z Panią  Wójt (nie ma tu słowa o Przewodniczącym Rady, 
radnych) z powodu telefonu wykonanego dnia 6 października do Pani 
sołtys. W  rozmowie telefonicznej oświadczyła Pani, Ŝe Pan /*/ – członek 
rady sołeckiej pozostawił Pani pismo odnoszące się  do posiedzenia rady 
sołeckiej do tych oskarŜeń uŜytych przez Panią  o rzekomym obraŜaniu 
przez  Panią sołtys i rade sołecką  w celu wyjaśnienia całej sytuacji                     
i zapoznania się z pismem Pana /*/”. W tej sprawie dzisiaj się spotykamy. 
Nigdy nie odmówiłam spotkania  Ŝadnemu sołtysowi, radnej i radnemu. 
Na dzień dzisiejszy jestem do dyspozycji tych organów.  Bardzo proszę 
nie przekręcać moich zdań, bo sobie tego nie Ŝyczę i mówić tylko prawdę.            
O to Paniom mogę zarzucić  matactwo. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- nie ma zakazu spotykania się  sołectwa Przewłoka z innymi radami 
sołeckimi. Wobec powyŜszego nie ma Pani prawa w miejscu publicznym  
ubliŜać Pani sołtys. Jestem adwokatem rady sołeckiej i ludzi, gdyŜ do tego 
zostałam wybrana. Czy Pan Przewodniczący, Wiceprzewodniczący               
i radni spotkają się z rada sołecką? 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- dzisiaj nie będziemy rozwaŜać, kto z kim ma się spotykać. 
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Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 
- pani Wójt czuję się pokrzywdzona Pani wypowiedzią. Ja Statut znam. Po 
przedstawieniu protokołu odpiszę prawnie na słowa, które Pani 
wypowiedziała,  Ŝe działam na szkodę sołectwa.   
 
 
 
 
Wojciech śytko sołtys sołectwa MoŜdŜanowo 
- stanowisko w tej sprawie było przedstawiane na spotkaniu z sołtysami. 
Istota konfliktu jest „Ŝadna”. Rozmawiajmy o tym  co robi miasto Ustka. 
Jedynym argumentem są finanse. Ja rozumiem, Ŝe miasto chciałoby mieć 
jak  najwięcej pieniędzy, ale niech to się nie odbywa naszym kosztem. 
Rozumiem argumentację pani sołtys i części sołectwa Przewłoka. Ja 
byłbym skłonny oddać do miasta działki zabudowane, ale pozostawić całą 
resztę. Niech sobie miasto radzi z infrastrukturą . Nie na tym rzecz polega. 
Jesteśmy Gminą w  istniejących sołectwach, mamy budŜet,  w którym  
moŜemy się poruszać. KaŜdy z nas uŜywa jak najwięcej argumentów, by 
jak najwięcej osiągnąć dla swojego sołectwa , regionu i wyborców.  Jakimi 
metodami – wszystkimi, lecz na ile to jest skuteczne, na tyle ile budŜet 
nam na to pozwala. JeŜeli jedni będą mieli więcej, to innym zabraknie. 
Obracamy się w określonych finansach i nie uŜywajmy argumentacji typu, 
Ŝe jeŜeli w danym sołectwie nie zrobimy drogi, to my będziemy chcieli 
przyłączenia do innej gminy. W tej kwestii takich argumentów się uŜywa, 
a nie powinno się tego robić. JeŜeli mi nie pasuje zamieszkiwanie                   
w gminie, to sprzedaję mój dobytek i  przenoszę się do miasta. Wówczas 
nie potrzebna mi droga do morza, bo będę na Promenadzie.  Natomiast, 
gdy mieszkam na wsi, to staram się, by Ŝyło mi się lepiej. JeŜeli mi się to 
nie udaje, to nie tylko dlatego, Ŝe mi się nie chce, Ŝe mieszkańcy nie mają 
potrzeb, lecz tylko dlatego, Ŝe budŜet „nie wytrzymuje”. Ja nie jestem 
człowiekiem, który ciągle chodzi i upomina się o te same sprawy – wiem, 
Ŝe dzisiaj są niemoŜliwe do zrealizowania. Przyjdzie czas, środki i wtedy 
będę twardo trzymał się stanowiska. Słusznie, Ŝe debata powstaje 
poniewaŜ nie powinniśmy być rzecznikami miasta. Miasto ma swój 
problem, my nie bierzmy ich stanowiska  za swoje. 
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Jadwiga Fudala sołtys sołectwa Rowy 
- przybliŜę wcześniejsze lata naszego samorządu. Za czasów Miasta                  
i Gminy - Miasto miało 15 radnych, a z gminy zasiadało 5 tzw. 
„wieśniaków”.  Tych 5 radnych nigdy nie miało siły przebicia. Nie  brano 
pod uwagę ich wniosków i interpelacji. Pomimo starań tej piątki, 
przewaŜająca większość radnych miejskich  zawsze o  wszystkim 
decydowała. W Ustce przemalowywano domy, bo kolory były 
nieodpowiednie, a na wsiach nie było światła, dróg, ulic, świetlic itd., gdyŜ 
nie było pieniędzy. Natomiast na zadania realizowane w mieście były. 
Gmina potrzebna była miastu tylko po to, by czerpać  pieniądze ze 
sprzedaŜy gruntów itp. UwaŜam, Ŝe obecnie byłaby taka sama  sytuacja, 
gdyŜ po przejęciu terenów gminnych z czterech sołectw, byłoby kilku 
radnych, którzy  teŜ nie mogli by nic zrobić, tak jak kiedyś. Chodzi                   
o tereny, w które Gmina zainwestowała, a teraz moŜna za pozyskać środki 
do budŜetu miasta. Sprawa prywatnych dróg – nigdy nie było tak, Ŝe 
gmina wykonywała drogi prywatne. Płaciło się podatki od gruntu. Na 
terenie gminy jest do realizacji bardzo duŜo dróg gminnych do realizacji,  
a dopiero później prywatnych.  Ja myślę, Ŝe czas się obudzić. Nie dzielmy 
gminy, a razem pracujmy na jej dobro lecz nie „szantaŜem”.  Gmina stara 
się, by w kaŜdej miejscowości zaistniały zadania  Do tej pory nie było 
takich sytuacji, jak obecnie. Teraz moŜna powiedzieć, „Ŝe cyrk i komedia 
to mało”. Nie było takich ataków na Wójta , nie było wymuszeń. Zawsze 
dochodziło do rozmów i konsensusu. Nigdy nie było szantaŜu przez 
sołtysów. BudŜet jest jeden  i są określone granice. NaleŜy dziękować Pani 
Wójt i pracownikom za to, Ŝe aplikują  o środki zewnętrzne , by moŜna 
było zrealizować więcej. Trzeba podziękować za to, Ŝe gmina się stara,              
a przez to mamy drogi, chodniki, szkoły, świetlice, boiska itd. Będzie 
lepiej, lecz nie wszystko w jednym  roku. Nas sołtysów bulwersują  takie 
odzywki i lekcewaŜąca mowa – jest to upokarzające.        
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- odsłuchałem nagrania z Sesji Rady Miasta Ustka. Przytoczę  argumenty            
i wypowiedzi kilku radnych tj.: 

 
� „miasto wyłoŜyło środki na ORLIK dla miasta, a nie dla gminy. Niech 
idą do gminy na ORLIK, 
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� „ mieszkańcy płacą podatki w gminie  i jak chcą korzystać z Ustki, 
niech płaca podatki w Ustce” 

 
� „mieszkańcy gminy robią zakupy w Ustce i korzystają z Domu 
Kultury” 

 
� „gmina jest winna likwidacji szkoły technicznej” 
 
Z pełną powagą przyjąłem 16 punktów sołectwa Przewłoka                       
z niedowierzaniem, czy taka  ilość zadań jest moŜliwa do realizacji. Nie 
tędy droga. Próbujmy działać dla gminy, dla 18 sołectw, a nie jednego. 
Obierzmy kierunek działań konsolidacji dla całej gminy, a nie  tylko 
kierunek wybiórczy.  
UwaŜam, Ŝe przedłoŜony projekt uchwały odzwierciedla nasze 
stanowisko. 
 
 
Obrady Rady opuścili radni: Henryk Dudka i Leszek Konarzewski.  
 

 
Radny Jerzy Moch 
- kaŜdy z nas moŜe mieć taki „koncert Ŝyczeń”. Dziwi mnie jedno, Ŝe 
radna Kaleta, która jest w Komisji BudŜetowej  i zna budŜet nie 
przedyskutowała z panią sołtys moŜliwości przeznaczenia ilości  środków            
z budŜetu dla swojego sołectwa.  KaŜdy z nas chciałby, by jak najwięcej 
było realizowane w jego sołectwie.  
 
 
Anna Turowska sołtys sołectwa Machowino 
- bardzo proszę o zamknięcie dyskusji w tym temacie. Na zebraniu                    
z sołtysami była ta sama dyskusja, a teraz jest to powielane.  
 
 
Radny Stefan Gruszczyński 
- chciałbym przypomnieć jedną rzecz dotyczącą Przewłoki. Na przestrzeni 
lat 1999/2001 tworzył się plan zagospodarowania tzw. Bursztynowa 
Kraina. Ówczesne władze miasta Ustka torpedowały pewne ustalenia. 
Tych ustaleń nie dało się zrealizować, gdyŜ były ciągle zmieniane.   
Natomiast dzisiaj, gdy Przewłoka jest zagospodarowana, uzbrojona, to 
władze miasta Ustka przypomniały sobie o sołectwach Gminy, poniewaŜ 
brakuje środków w budŜecie miasta. Nie pytają, bez konsultacji „chcą”. 
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Obrady Rady opuścił radny Sławomir Fudala.  
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- uwaŜam, Ŝe wyczerpaliśmy dyskusję w tym temacie. Nie wniesiono 
Ŝadnych konkretnych uwag. Poddaję pod głosowanie wniosek                        
o  zamknięcie dyskusji.  
      

Głosowało  - 12 
  

Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła  w/w 
wniosek. 
 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- podaję pod głosowanie:  
 
 
> zamianę wyrazów w § 1 pkt 1 projektu uchwały  tj.: wyraz 
„grabie Ŝy” zast ąpić wyrazem „przej ęciu” 

 

Głosowało  - 12 
  

Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła  w/w 
wniosek. 
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Na obrady Rady powrócił radny Henryk Dudka. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony 
projekt uchwały z  uwzględnieniem powyŜszego wniosku. 

 
 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII.128.2011 stanowi ącą załącznik Nr 20.                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

Na obrady Rady powrócili radni: Sławomir Fudala i Leszek Konarzewski. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 min przerwę w obradach Rady tj. od 
godz. 11 40 do 11 50 . 
 
 
 
W trakcie trwającej przerwy w obradach Rady, Pani Wójt poinformowała, 
iŜ Pani Haliny Smalcerz sołtys sołectwa Charnowo złoŜyła rezygnację               
z pełnienia funkcji sołtysa z dniem 18 listopada 2011. 
 
śyczenia i podziękowania za dotychczasową współpracę dla Pani Haliny 
Smalcerz złoŜyli: Pani Wójt, Pan Przewodniczący Rady, sołtysi. i radni.  
 
 
Jadwiga Fudala sołtys sołectwa Rowy w imieniu swoim i rady sołeckiej 
złoŜyła podziękowania Pani Małgorzacie śabickiej – Dyrektorowi 
Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich za dobrze zorganizowany sezon 
letni w miejscowości Rowy. 
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Ad. 5.  Analiza o świadcze ń majątkowych. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z analizy oświadczeń majatkowych składanych 
przez radnych wg stanu na dzień 31 grudnia 2010 roku oraz za 2010 rok 
zgodnie z zał. Nr 21 do niniejszego protokołu oraz informację                            
o oświadczeniach majątkowych złoŜonych przez pracowników Urzędu, 
kierowników jednostek organizacyjnych za 2010 rok zgodnie z zał. Nr 22 
do niniejszego protokołu. 
Ponadto Pan Przewodniczący przedstawił informację z analizy oświadczeń 
majątkowych dokonanych przez Wojewodę Pomorskiego  oraz Urząd 
Skarbowy w Słupsku. 
 
 

 
Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę w/w informacje. 
 
 

 
 
Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 
 
Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt udzieliła  odpowiedzi                    
na interpelacje i zapytania . 

 
 

Odpowiedź na zapytanie radnej  Danuty Kaleta  
 
 
1) - sprawa ul. Grota Roweckiego – nasypywanie urobku (ziemi)                            
i podnoszenia terenu w sposób niezgodny z prawem.  
 
Sprawa jest w toku. Pan Burmistrz i Właściciel Uzdrowiska zostali 
poinformowani. Zasięgniemy o opinię biegłego specjalisty w  zakresie 
stosunków wodnych i wówczas będziemy działać dalej.    
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2) – sprawa odmowy wglądu do planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
 
 
Nikt nigdy nikomu nie odmówił wglądu do planów zagospodarowania 
przestrzennego, które są  obowiązującym prawem miejscowym pod 
warunkiem, Ŝe plany te funkcjonują.  Na dzień dzisiejszy plan 
borowin jest na etapie projektowania zgodnie  z ustawą o planowaniu                      
i zagospodarowaniu  przestrzennym. Procedura uchwalania planu 
obowiązuje wszystkich – takŜe i mnie.  Na etapie tworzenia planu nie 
mogę go wszystkim udostępniać,  poniewaŜ art. 17 i 18  cytowanej 
ustawy wyraźnie stanowi na jakim etapie plan moŜna udostępnić. Do 
czasu, gdy procedura wyczerpie się, tj.  projekt nie uzyska  wszystkich 
opinii i  uzgodnień , a dalej nie uchwali się go i nie ogłosi - do momentu 
wyłoŜenia go do publicznego wglądu  nie jest on  dokumentem  i nie 
obowiązuje.  
 art. 17 niniejszej ustawy stanowi, Ŝe Wójt , Burmistrz, Prezydent 
miasta, po podjęciu przez Radę uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia m.p.z.p. kolejno ogłasza w prasie przez obwieszczenia,    
a takŜe w sposób zwyczajowo przyjęty w danej miejscowości                       
o podjęciu uchwały  i przystąpieniu i  składaniu wniosków itd.  
Następnie zaczyna się wersja robocza – miejsce i wybór urbanisty. 
Kolejno jest opiniowanie przez organy, które wypowiedzą się „za”, 
albo „przeciw” i dalej  pracuj ą planiści. W momencie, kiedy jest 
wyłoŜenie  i wówczas uwagi moŜe wnieść kaŜdy, kto kwestionuje 
ustalenia w projekcie planu. Na wniesienie uwag jest 21 dni  i moŜna 
się wypowiadać.  śaden dokument nie jest tajny, a po prostu nie 
podlega wcześniejszemu udostępnieniu. Mogę oświadczyć, Ŝe na dzień 
dzisiejszy  nie wpłynął Ŝaden wniosek, by te tereny mogły być 
terenami zabudowanymi. Od tego zaleŜy status Uzdrowiska.  
 

 
3) – sprawa wewnętrznych ulic na Osiedlu Przewłoka. Czy Gmina planuje 

kiedykolwiek przejąć ulice wewnętrzne. Mieszkańcy tych ulic  płacą 
podatki tak samo jak inni mieszkańcy, którzy ich nie mają. Czy mogą 
liczyć, Ŝe Gmina wykona ulice wewnętrzne tak jak innym mieszkańcom? 
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Prywatne drogi i ulice są w całym kraju. Przy zakupie nieruchomości 
nabywca decyduje, czy nabywa nieruchomość z drogą.  W mieście 
Ustka są równieŜ prywatne ulice naleŜące np.  do wspólnot 
mieszkaniowych.  Miasto ich nie remontuje i nie dba o nie.  Na dzień 
dzisiejszy na terenie Gminy mamy ok. 500 km dróg gminnych,                     
z czego tylko mała część  jest wykonana. Nie wiem na jakich zasadach 
miałoby być przejęcie dróg, (kupno, darowizna)? Dodatkowe przejęcie 
następnych dróg skutkowałoby zwiększeniem następnych km dróg do 
zainwestowania.  Zawsze w tym samorządzie stosowano zasadę, Ŝe 
jeŜeli ktoś wykona całą infrastruktur ę  drogową i chce ją przekazać 
nieodpłatnie na rzecz samorządu tylko do utrzymania, to takie 
wnioski były kierowane pod obrady Rady i Rada decydowała                     
o przyjęciu bądź nie. Nie płaci się podatku od dróg, a od posiadanej 
nieruchomości. Natomiast nieruchomość przeznaczona na drogę 
wewnętrzną jest nieruchomością i czyjąś własnością.      

 
 

 
Odpowiedź na interpelację Bogumiły Juszczyńskiej sołtys sołectwa  
Wodnica 
 
- proszę o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych . Przy skręcie               
z drogi wojewódzkiej do Wodnicy jest zaniŜenie terenu, co stwarza 
niebezpieczeństwo dla poruszających się samochodów. 

 
 
Z wnioskiem ponownie wystąpimy do Zarządu Dróg Powiatowych. 
 
 
 

 
Odpowiedź na zapytanie Wandy Pryca sołtysa sołectwa  Przewłoka 
 
- dlaczego wszystkie wnioski z zebrań wiejskich i rady sołeckiej                     
sołectwa Przewłoka nie są ujęte w Plan Odnowy Miejscowości? Dlaczego 
jesteśmy  traktowani inaczej, niŜ inne miejscowości.  
 
 
Do kwestii dlaczego nie został jeszcze przedłoŜony projekt Planu 
Odnowy Miejscowości pod obrady Rady ustosunkowywałam się 
wielokrotnie, w tym na piśmie. Pozwolę sobie powtórzyć po raz 
kolejny. Plany Odnowy Miejscowości są po to, by wnioskować                      
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o środki zewnętrzne.  Przedkładam  pod obrady Rady Plany Odnowy 
Miejscowości  wtedy, gdy znam źródło finansowania, z którego mogę 
zdobyć środki.  Wcześniejsze przedkładanie Planów pod obrady Rady 
jest nieuzasadnione, poniewaŜ w momencie ukazania się źródła 
finansowania ponownie trzeba z Planem wracać i dokonywać zapisów 
odpowiadających wymogom źródła finansowania. Plany Odnowy były 
przedkładane Radzie tylko wtedy, gdy znany był wniosek                            
o dofinansowanie  zadania. Wpisanie w Odnowę realizacji zadania  
przez radę sołecką, czy zebranie wiejskie  nie ma Ŝadnego znaczenia, 
gdy nie ma źródła finansowania.  JeŜeli takowe będzie, pierwsza będę 
prosiła Panią sołtys, by jak najszybciej zwołać zebranie wiejskie,                 
a dalej Pana Przewodniczącego – o zwołanie Sesji. 
 
 
 

 
Odpowiedź na interpelację Jadwigi Fudala sołtysa sołectwa Rowy 
– proszę o dodatkową tablicę informacyjną przy przystanku PKS                     
w  miejscowości Rowy. 
 
 
Wniosek jest w trakcie realizacji.   

 
 
 
Odpowiedź na interpelację Anny Turowskiej sołtysa sołectwa 
Machowino 
- podjąć działania w zakresie naprawy pobocza i odcinka drogi od młyna. 
 
 
Po raz kolejny powtórzymy wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych. 
 
 
 
 
Odpowiedź na zapytanie radnej Jolanty Kostka 
 
- jakie są plany  dotyczące przejętego budynku po szkole w Pęplinie? 
MoŜna by było zorganizować Przedszkola w tym budynku. 
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Szanując ustalenia Komisji BudŜetowej, gdzie mówi się o kierunkach 
działania w związku z prowadzoną bardzo duŜą inwestycją 
modernizacji oczyszczalni ścieków zapewniającej moŜliwość działania 
kanalizacji po stronie wschodniej Gminy i związanymi z tym 
priorytetem wydatkami.  Priorytetem będą drogi  i chodniki.     W tym 
momencie nie wyobraŜam sobie otwierania kolejnej placówki, którą 
musielibyśmy  utrzymywać. Natomiast, jeŜeli znalazłaby się osoba 
chętna do kupna obiektu   na prowadzenie przedszkola  to czekam na 
propozycje. Wcześniej zakładaliśmy, Ŝe wszystkie obiekty, które 
przejmujemy i spełniają warunki budowlane na zagospodarowanie ich 
pod budownictwo komunalne. JeŜeli będziemy robić jakiekolwiek 
ruchy, to w pierwszej kolejności, te które będą dla nas ekonomicznie 
uzasadnione  i będą zabezpieczały  sprawy, do których Gmina została 
powołana. 
      
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Pani Wójt mówi, Ŝe Plan Odnowy Miejscowości jest wtedy, gdy są 
środki unijne. Dlaczego w Planie Odnowy znalazły się juŜ środki na 
budowę centrum   w miejscowości Rowy, która było dwa miesiące temu. 
Dlaczego nam Pani nie załatwiła środków?  
 

 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nie mam w tej chwili przed sobą dokumentów, ale na pewno nie było to 
jedyne zadanie zgłaszane na tym etapie do zmiany Planu Odnowy. 
Głównie chodziło o wprowadzenie dwóch dróg tj. ul. Bursztynowej                  
i  Rybackiej, poniewaŜ na te zadania aplikowaliśmy o środki. Wcześniej, 
bo w 2007 roku  powstawały Plany Odnowy - wówczas wpisywano 
wszystkie  zadania. Wtedy nie byliśmy w stanie stwierdzić, czy                          
w momencie ogłoszenia konkursu  będą juŜ potrzebne Plany Odnowy, czy 
nie. Na zebraniach wiejskich, które podejmowały takie uchwały  było 
mówione, Ŝe będziemy do nich wracać, poniewaŜ wymogi instytucji 
dofinansowującej są róŜne. Następuje zmiana wytycznych. Ja staram się 
kierować  „głosem rozsądku” – po co kilka razy debatować  nad czymś, co 
tak naprawdę w danym momencie nie jest potrzebne. JeŜeli jest tak mocna 
wola podjęcia uchwały w sprawie Planu Odnowy, to równieŜ inicjatorem 
uchwałodawczym jest  radna, która moŜe  stworzyć taki projekt uchwały              
i przedłoŜyć go pod obrady Rady.  
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Wanda Pryca sołtys  sołectwa Przewłoka 
- na zebraniu wiejskim w Przewłoce była taka sama uchwała jak                   
w Wytownie na organizację imprez. Wytowno miało uchwałę dotyczącą 
Planu Odnowy, a  dlaczego Przewłoka nie miała takiej uchwały. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- była potrzebna uchwała, poniewaŜ w międzyczasie Proboszcz parafii 
starał się o środki  na remont Kościoła w Wytownie.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Stowarzyszenie Nowa Ustka  teŜ chce się starać o moŜliwości 
organizowania imprez. Czy mogą pisać o wpisanie do Planu Odnowy 
Miejscowości? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- bardzo proszę Stowarzyszenie Nowa Ustka o wniosek  z jakiego 
programu chcecie Państwo korzystać, w jakim terminie ten program jest 
ogłoszony. Ja po przeanalizowaniu zasad i wymogów  tego programu  
dokonam właściwych zapisów i rozpocznę procedurę zmiany. 
 
 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6 porządku obrad 
dotyczący odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
 
 
 
 

 
Ad.7.  Wolne wnioski i informacje.  
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Bogdan śabiński  Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej                    
do Biura Rady w okresie międzysesyjnym od 01 października 2011 roku        
do 08 listopada 2011 roku tj: 

 

 
1. W dniu 05-10-2011 roku Wojewoda Pomorski zwrócił się                       

o udzielenie dodatkowych wyjaśnień w zakresie skargi Pani /*/. 
  W dniu 05 października przesłałem stosowne wyjaśnienia. 

 
2. W dniu 04-10-2011 wpłynął e-mail Pani /*/  w sprawie dodatkowej  

faktury za wodę. 
Pismo przekazałem do Urzędu Gminy. 

 
3. W dniu 12-10-2011 roku wpłynęło pismo Ministra Infrastruktury 

Departament Dróg i Autostrad w sprawie modernizacji drogi 
krajowej Nr 21  na odcinku Słupsk – Ustka. 
Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. Ponadto pismo 
przekazałem radnej i Pani sołtys  sołectwa Grabno – Zimowiska . 

  
4. W dniu 12-10-2011 roku  Wojewoda Pomorski przekazał odpowiedź 

w związku ze skargą pani /*/ skierowaną do Pomorskiego Urzędu 
Wojewódzkiego na działalność Rady Gminy Ustka.   
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady celem 
zapoznania.       

 
5. W dniu 12-10-2011 roku  wpłynęło pismo kierowane do Pani Wójt 

podpisane przez radnych sołtysów i członków rad sołeckich 
miejscowości Przewłoka, Grabno i Lędowo o wyznaczenie w trybie 
pilnym terminu dotyczącego konsultacji społecznych w temacie próby 
powiększenia miasta Usta o sołectwa gminy. 
Pismo przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
6. W dniu 11-10-2011 roku wpłynęło  pismo Przewodniczącego Rady 

Miasta Ustka w sprawie poparcia stanowiska Rady Gminy Ustka                  
w sprawie drogi krajowej Nr 21 na odcinku Słupsk – Ustka. 
Pismo przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 
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7. W dniu 11-10-2011 roku wpłynęło  pismo  Burmistrza Miasta 
Ustka dotyczące  przekazania Uchwały Rady Miasta Ustka Nr 
XIII/121/2011 z dnia 29 września 2011 roku w sprawie kierunków 
działania Burmistrza Miasta Ustka. 
Pismo przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
8. W dniu 12-09-2011 roku  wpłynęło pismo Zastępcy Burmistrza 

miasta Ustka w sprawie informacji w zakresie propozycji odnośnie 
Szkoły Podstawowej nr 2 w Ustce. 
Niniejsze pismo przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
9. W dniu 17-09-2011 roku  wpłynęło pismo Zastępcy Burmistrza 

miasta Ustka w sprawie przekazania informacji  dotyczącej wypisów     
i Wyryków z planów miejscowych sołectw: Lędowo, Wodnica, 
Grabno, Przewłoka. 
Niniejsze pismo przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
10. W dniu 17-09-2011 roku  wpłynął odpis protokołu z posiedzenia 

rady sołeckiej sołectwa Przewłoka z dnia 05 października 2011 roku. 
Protokół przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 
 

11. W dniu 19-10-2011 roku wpłynęło pismo Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie uwag do Uchwały Nr X.96.2011 roku               
z dnia 26 sierpnia 2011 roku w sprawie zmian w budŜecie na 2011 
roku. 
Pismo przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
12. W dniu 21-10-2011 roku Wojewódzki Sąd Administracyjny 

doręczył odpis  pisma procesowego w przedmiocie  Parków 
wiatrowych. 
Pismo  przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
13. W dniu 25-10-2011 roku wpłynęło pismo ZUW dotyczące stawek za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 

14. W dniu 25-10-2011 roku  wpłynęło pismo Pani Wójt dotyczące 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Ustka za 
rok szkolny 2010/2011. 
Pismo przekazałem na Komisję Oświaty celem zapoznania. 
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15. W dniu 26-10-2011 wpłynęło postanowienie WSA dot. umorzenia 
postępowania sprawy ze skargi /*/ na uchwałę Rady Gminy Ustka z 
dnia 29 września 2006 roku Nr XXXVIII/384/2006 w przedmiocie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Przedmiotowe postanowienie przekazałem do wiadomości Komisji 
Rady. 

 
16. W dniu 27-10-2011 r. WSA zwrócił się o nadesłanie upowaŜnienia 

dla Wójta Gminy Ustka do działania za Radę Gminy Ustka               
w sprawie procedury podjęcia zaskarŜonej przez Pana /*/ Uchwały 
Rady Gminy Nr XII/105/2003 z dnia 10 października 2003 roku w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  dla części  m. Rowy. 

      Pisma przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 
 

17.W dniu 28-10-2011 r Naczelnik Urzędu Skarbowego przesłał 
informację z analizy oświadczeń majątkowych. 

 
18. W dniu 31-10-2011 roku Wojewoda Pomorski przekazał informację 

z analizy oświadczeń majątkowych Wójta i Przewodniczącego Rady. 
 

19.W dniu 31-10-2011 roku wpłynęła skarga Pana /*/ na bezczynność 
organu w przedmiocie naprawy przerwanych 2 rur kanalizacyjnych. 
W przedmiocie sprawy wystąpiłem do Urzędu o wyjaśnienie. 

 
20.W dniu 31-10-2011 r Pomorski Urząd Wojewódzki przekazał pismo 

kierowane do Pana /*/  informujące  o odmowie uwzględnianie Ŝądania 
dot. uniewaŜnienia uchwały  Nr XII/105/2003 w spr. m.p.z.p. dla                
cz. miejscowości Rowy stwierdzając, Ŝe nie ma podstaw do 
rozstrzygnięcia nadzorczego.   
Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 

 
21.W dniu 03-11-2011 r Komendant StraŜy Gminnej przekazał 

sprawozdanie z wykonania zadań SG w Ustce za okres od                       
01 września do 31 października 2011 roku.   

  Sprawozdanie przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 
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22. W dniu 03-11-2011 r Dyrektor GOK przekazała informację                    
o wprowadzanych zmianach w GOK Zaleskie i Gminnej Bibliotece 
Publicznej.  
Informacj ę skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
23. W dniu 03-11-2011 r.  WSA zwrócił się o nadesłanie oryginału  

skargi i uchwały upowaŜniającej Wójta  do działania za Radę 
Gminy  w przedmiocie zaskarŜonej uchwały Nr IX.89.2011 Rady 
Gminy Ustka z dnia 17 czerwca 2011 roku w sprawie ustanowienia 
sztandaru Gminy Ustka. 

  Pismo  przekazałem  do Urzędu Gminy. 
 

 
 

Radna Małgorzata Kopka 
- chciałam  zwrócić się do wypowiedzi radnej Pani Danuty Kaleta                 
z ostatniej Sesji. Cytuję „Pani Wójt pociąga za sznurki, a Państwo 
głosujecie łamiąc prawo. Ja do tego nie dopuszczę. JeŜeli zagłosujecie za 
uchwałą o odrzucenie protestu na pewno sprawa będzie miała dalszy ciąg”. 
Pani radna proszę sobie nie pozwalać na takie wypowiedzi, poniewaŜ 
kaŜdy z nas głosuje tak jak uwaŜa. 
 
 
Radny Marian Korbiel  
- ja równieŜ wrócę do wypowiedzi radnej Danuty Kaleta , która mówi cyt. 
„Panowie proszę „o otrzeźwienie”. OtóŜ nie pamiętam, bym był na 
„libacji” i spotkaniu. 

 
 

Radna Danuta Kaleta 
- Zakład Usług Wodnych przysyła ludziom zwroty za wystawione 
podwyŜszone faktury  za wodę.  W związku z czym moja akcja przyniosła 
skutek. Na pewno będzie ciąg dalszy tej sprawy, co do przedsiębiorstw 
poniewaŜ ludzie w gminie płacą  o wiele więcej niŜ w Ustce. JeŜeli radny 
nie rozumie półsłowa „otrzeźwienie” to ja nic nie poradzę. Państwo 
głosując za odrzuceniem tej sprawy  głosowaliście przeciwko swoim 
wyborcom. W związku z ta akcją  na zebraniu wiejskim Prezes ZUW 
mówił, Ŝe 25 % kosztów wody  za co my niepotrzebnie płacimy to wody 
deszczowe, które wpadają do studzienek kanalizacyjnych. Szkody trzeba  
likwidować, poniewaŜ my wszyscy za to płacimy – Państwo i Wasi 
wyborcy. Nie raz się o tym  problemie mówi.   
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- o jakich opłatach radna mówi? 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Pan jeszcze nie wie? Pan /*/, który prowadzi Dom Wczasowy  płaci 80 % 
więcej za wodę i ścieki  niŜ Hotel przy Promenadzie nad samym morzem 
w Ustce, który  tyle nie płaci. Mówimy o takich róŜnicach. Proszę to wziąć 
pod uwagę. 
W związku z odbytym ostatnio zebraniem, chciałabym zapytać Panią 
Wójt, czy otrzymała Pani wniosek z zebrania wiejskiego w sprawie   
zgłoszenia  do planu zagospodarowania przestrzennego, który jest 
obecnie realizowany -  drogi asfaltowej do morza?  
 

 
Wacław Laskowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- teŜ chciałbym postawić wniosek. Otrzymałem informację, Ŝe podpisy, 
które zbierała radna Kaleta i Pani sołtys sołectwa Przewłoka, jak dzisiaj 
radna powiedziała dotyczą grupy osób obecnych i nieobecnych. Wśród 
tych podpisów  znalazły się osoby, które sobie tego nie Ŝyczą i są 
nieobecne na tym terenie. Często mówi się o duŜej ilości podpisów. Ludzie 
podpisywali się  pod róŜnymi listami, nie zawsze widząc nagłówek czego 
ten podpis ma dotyczyć.  Później nagłówek był dorabiany, a listy 
podpinane. Z tego wyszedł wniosek  duŜej grupy mieszkańców, którzy 
niejednokrotnie nieświadomie  podpisywali się pod petycją. Zwracam się  
z prośbą do Pani Wójt -  jeŜeli jest  taka moŜliwość zweryfikować, 
poniewaŜ w mojej ocenie są to informacje istotne – czy rzeczywiście jest 
to głos danej grupy mieszkańców, czy jest to w pewien sposób 
„spreparowane”. Myślę, Ŝe Rada chciałaby mieć pewność, Ŝe jest to głos 
mieszkańców, jeŜeli o tym głosie rozmawiamy, dyskutujemy                            
i niejednokrotnie bierzemy ten głos pod uwagę. Być moŜe są to „bzdury”, 
ale pojawiają się w naszym środowisku, a my jako radni nie mamy 
pewności.    
 

 
 
Radna Jolanta Kostka 
- jeŜeli mnie pamięć nie myli, to Pani radna cały czas mówiła                     
o ścieŜce do morza, po której miała jeździć „ciuchcia”. Natomiast dzisiaj 
zgłasza Pani drogę do morza. 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- w tym punkcie  nie ma dyskusji. MoŜna do tematu wrócić na komisjach. 
Uczestniczyłem w posiedzeniach ostatnich Komisji,  które przegłosowały 
pewne ustalenia. 
 
 
 
Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 
- Pani Wójt, jak się Pani odniesie do wypowiedzianych słów na spotkaniu 
z sołtysami. Powiedziała Pani, Ŝe drogi do morza Pani nie wybuduje, bo 
Pani się nie opłaca budować drogi na dwa miesiące, bo woli Pani 
wybudować jakąś drogę na wsi. Większość mieszkańców chce  wykonania 
drogi do morza. Czy ta droga kiedyś powstanie, czy nie?  
 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- na spotkaniu tym byli obecni wszyscy sołtysi i teraz mają ewidentny 
przykład, jak moje słowa są przekręcane i rozumiane w sposób,  który 
chce się je indywidualnie rozumieć pod własne potrzeby. Widzę 
potwierdzenie, poniewaŜ „kiwacie” Państwo głową. Szanowni Państwo, ja 
powiedziałam wyraźnie – Ŝe tworząc budŜet mam dylematy, co                  
w pierwszej kolejności realizować. Czy ścieŜkę, która będzie słuŜyła przez 
dwa miesiące turystom, czy drogę, którą będą chodzili mieszkańcy przez 
dwanaście miesięcy. Tak brzmiała moja wypowiedź. Ja nie mam wpływu 
na to,  jak kto rozumie i jakimi kryteriami chce rozumieć moje słowa. 
Wychodzę  z jednego załoŜenia, jak ktoś chce mieć „wroga” na siłę , to 
zawsze „wroga” będzie miał. Tyle mam do powiedzenia w tej sprawie. Co 
do pytania, czy droga powstanie, czy nie - powiem tak „wróŜką” nie 
jestem, to się okaŜe  w najbliŜszej przyszłości. Ja dąŜę do realizowania  
tego zadania i „nie Pani Wójt  realizuje zadania”, gdyŜ nie mam na tyle 
prywatnych pieniędzy, by je wyłoŜyć, lecz organ – Wójt i Rada -  my 
jesteśmy realizatorem zadań ze środków publicznych. Będę dąŜyć do tego, 
by realizować wszystkie zadania we wszystkich sołectwach, by jak 
najszybciej zaistniały. Jestem autorem projektu budŜetu i w projekcie 
ścieŜka się znajdzie pomimo „oburzenia” większości radnych. 
Powiedziałam, Ŝe jestem z tego sołectwa i chcę dla niego jak najwięcej 
zrobić. Jaka będzie ostateczna decyzja tego nie wiem, poniewaŜ kaŜdy                
z radnych chce mieć u siebie zrealizowane inwestycje.  Wierzę jednak, Ŝe 
nie odrzucą zadania dotowanego prawie w 100 % ze środków 
zewnętrznych.   
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Romuald Rogoziński sołtys sołectwa Wytowno 
- ja myślę, Ŝe kłótnia nie ma teraz Ŝadnego sensu i znaczenia.  Do                   
15 października były składane wnioski do budŜetu na 2012 rok.                      
W momencie tworzenia budŜetu  i podjęciu stosownej uchwały będzie 
moŜna dyskutować nad tym,  które zadanie jest waŜniejsze i pilniejsze do 
wykonania. Teraz jest to zbędna dyskusja. My teŜ czekamy po 60 lat na 
budowę drogi, przy której mieszka 30 rodzin, a nie tylko by wygodnie 
chodzić po drodze  na plaŜę.  

 
 

 
Halina Smalcerz sołtys sołectwa Charnowo 
- podziękowała wszystkim za dotychczasowa współpracę. Następnie Pani 
sołtys zwróciła się do radnych  z apelem o spokój w wykonywaniu swoich  
mandatów. 

 
 
 
Ad. 8.     Zakończenie obrad.  

 
 
 
Wobec wyczerpania porz ądku obrad Przewodnicz ący Rady 
Gminy o godz. 12 35 zamknął obrady XII zwyczajnej Sesji Rady 
Gminy Ustka. 

 
 
 
   Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokół sporządziła:     Przewodniczący Rady 

                                    /-/ Bogdan śabiński 
 GraŜyna Frankiewicz 
 

 

 

 

 

/*/ Wył ączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 
prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy . 


